



## 般若林~菩提三乘林佛學會

台北市 104 中山北路二段 72 巷 6 號 4 樓  
TEL : +886 2 2521-2359 FAX : +886 2 2521-3769

各位善德法友，大家好

般若林~菩提三乘林佛學中心國際弘法小組 敬邀

尊貴的 噶千仁波切 蒞臨香港，為大家傳授白度母長壽灌頂，以及恆河大手印的修持口訣及其精髓的秘密法要，佛子行 37 誦的修持方法及其精要之處，教導法友：如何將佛法，靈活運用在日常生活當中，改變你的人生，令使生活自在，喜樂為伴，修行成就。

★成就者~噶千仁波切\_一生成就的三個教法★

★入場須知★

1. 入場時間說明：

(1) 09/29(五)白度母灌頂入場時間說明

(A) 09/29(五)白度母灌頂 18:00 開始入場，請遵守義工引導。

(B) 18:00~19:15 法會開始前，請由法會正門排隊依序入場就定位。

(C) 19:15 以後將關閉單側門，入場法友將由義工引導座位就座。

(D) 19:30 法會準時開始。

(2) 09/30(六)於 08:30am 開放入場。

(3) 10/01(日)於 08:00am 開放入場。

PS.若您有同伴希望坐在一起者，敬請於開放入場時間內，提早入場。

2. 若您是聽聞英文翻譯的法友，此次從台灣為您準備新的翻譯接收器，請於海外報到處領取，並準備好 100 美金的押金，於法會圓滿歸還時，將退還您全數押金。請自行準備 4 顆 3A 電池及耳機(一般手機用的耳機即可)。

3. 現場冷氣開放，請斟酌自行準備薄外套，以利安心聽法。

4. 尖沙嘴福利會法會場地的座椅為有靠背的塑膠椅，若您久坐會有腰背不適者，可自行準備軟墊，以利安心聽法。

5. 法會場地無法提供飲用水，請法友自行準備有蓋水瓶/杯。

6. 請配合依照義工引導入座，切勿佔位，影響法會之秩序。

7. 入場後請(靜心禪坐)，請勿閒聊，以免影響場內法友的靜心。

8. 請先將(手機關閉)或調(靜音/震動)再入場。

9. 若因身體因素或極少數法友帶 12 歲以下兒童入場，需時常上洗手間者，請儘量坐後排，以免因經常移動影響法友專心聽聞，謝謝您的配合。

為了大會進場的速度及次序，請大家配合義工的引導。

般若林~菩提三乘林佛學會敬啟



## Palrling Dharma Association

4F., No.6, Ln. 72, Sec. 2, Zhongshan N. Rd.,  
Zhongshan Dist., Taipei City 104, Taiwan (R.O.C.)  
TEL : +886 2 2521-2359 FAX : +886 2 2521-3769

### **Important Venue Update**

## **Kyabje Garchen Rinpoche, The Three Great Teachings**

Dear Dharma friends,

Tashi delek!

The Team of International Dharma Development, Palrling Dharma Association, has the great honor to invite H.E. Garchen Rinpoche to Hong Kong to to give us precious teachings on:

1. White Tara Longevity Empowerment.
2. The Ganges: An Experiential Pith Instruction on Mahāmudrā, important essential transmission and personal instruction.
3. The Thirty-Seven Practices of Bodhisattvas, Dharma practice in daily life and the essential transmission.

H.E. Garchen Rinpoche will guide us on how to apply Buddha Dharma in daily life, transform our life full of freedom, joy and happiness, and achieve in Dharma practice.

### **Detailed information and follow directions**

Topic	Date & Time	Access	Venue
<b>White Tara Empowerment</b>	Friday, 29/09/2017 at <b>19:30-21:30</b>	Venue will be opened for access from <b>18:00</b> to 19:15. The side entrance will be closed at 19:15.	<u>Tsim Sha Tsui District,</u> <u>Kai Fong Welfare Association</u> 136A, Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
<b>Gangama</b>	Saturday, 30/09/2017 at <b>10:00-18:00</b>	Venue will be opened for access from <b>08:30</b> to 09:45.	<u>Panda Grand Ballroom,</u> <u>Panda Hotel, 5th Floor,</u> 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, Hong Kong
<b>The Thirty-Seven Practices of Bodhisattvas</b>	Sunday, 01/10/2017 at <b>09:00-16:30</b>	Venue will be opened for access from <b>08:00</b> to 08:45.	

## Other reminder

1. In order to ensure a smooth access for everyone, please follow the queue at the main entrance, and the directions of volunteer workers on the ground for placement.
2. Do not occupy seats for others. If you wish to sit with your friends, please arrive earlier during the opening hours.
3. Portable simultaneous translation receivers will be available at the Overseas Registration Counter for English speaking participants. All applicants need to submit a US\$100 cash refundable deposit. The deposit can be refunded at the end of the puja.  
Please also bring 4 pcs of AAA battery and earphone with you should you need a receiver.
4. A light sweater or jacket is recommended as the air conditioning may not feel just right for everyone.
5. The seat provided at Kai Fon Welfare Association is a plastic back chair. For those who have back pain problems, you might want to bring your own cushion if you like.
6. No drinking water will be provided at the venue. Please bring your own.
7. Please turn off or mute your mobile before entering to the lecture hall.
8. In the lecture hall, please stay quiet or start meditation to avoid disturbing others.
9. In case of few Dharma friends who couldn't receive this important notice and the earlier one regarding venue change for Day 3, due to wrong e-mail address or other reasons, please help reminding each other if you are aware of other friends are also participating.

We look forward to welcoming you to **The Grand Puja**.

Thanks and Kind Regards,  
Palriling Dharma Association

Location(Updated) : 5th Floor, 3 Tsuen Wah Street, Tsuen Wan, Hong Kong

Organizer : Khenpo Tsulnam Rinpoche of Palriling Dharma Association

Website : <http://www.palriling.org/>

E-mail : [palriling99@gmail.com](mailto:palriling99@gmail.com)